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Het is niet de eerste keer dat in Voorschoten zich mogelijkheden en dus kansen 
aandienen voor het gedeeltelijk ondergronds brengen van 
hoogspanningskabels. Eerder was het aanpakken van zo’n kans de redding van 
het project Voorsche Park, nu een prachtige woonwijk, aangelegd zonder 
masten en kabels naast en boven de huizen. Ook een andere Voorschotense 
wijk, de Verzetsheldenbuurt, profiteerde van deze gemeentelijke keuze.   Op 
dat moment was er nog geen sprake van het door TenneT geïnitieerde  beleid 
van Economische Zaken voor het ondergronds brengen van 
hoogspanningskabels. Dat beleid is er nu wel en de aanvankelijke 
subsidieregeling is inmiddels ook al een keer aanzienlijk verbeterd. Een gelijke 
behandeling van andere wijken in Voorschoten behoort nu tot de 
mogelijkheden. 

Ten tijde van Rutte I vond publicatie plaats en voor Voorschoten ging het om 
het traject masten 30 – 34 waarop de criteria voor toepassing golden en nog 
steeds gelden. De kosten werden geraamd op 4 miljoen en de gemeente zou 
daarvan  1 miljoen moeten bijdragen. Dat was op dat moment financieel 
onhaalbaar voor deze gemeente werd door de toenmalige wethouder snel 
duidelijk gemaakt.

Vandaag staat op de agenda van deze commissievergadering een 
haalbaarheidsonderzoek, als voorloper op een besluit dat past bij de eerdere, 
in Voorsche Park en Verzetsheldenbuurt. Het voorstel gaat uit van een all-in 
onderkabeling voor de gehele gemeente met een kostenplaatje van 7 tot 9 
miljoen en 110.000E voor een haalbaarheidsonderzoek. Dat nu, zo suggereert 
de toelichting is financieel onhaalbaar.

Kijken we echter naar het  bijgevoegde stuk dan blijkt dat het traject 30-34  nog 
steeds subsidiabel is en dat onderbekabeling een kostenplaatje gesubsidieerd 
en wel  van 550.000E  oplevert. Het lijkt ons – vertegenwoordigers van de 
bewonersvereniging Het Wedde - dat juist hierop de focus moet zijn gericht. 
We moeten als de wiedeweerga deze kans pakken en er voor zorgen dat 
wederom   twee woonbuurten  van ons dorp onderkabeld kunnen worden. Het 
traject 30-34 is zeer concreet door TenneT genoemd. De bewonersvereniging 
Het Wedde dringt er op aan, dat deze commissie haar baken verzet naar het 



ondergronds brengen van de hoogspanningslijnen op het traject masten 30-34 
en gebruik gaat maken van de ‘speciale aanbieding’ van EZ/TenneT.


